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Protokoll 17, Styrelsemöte Centralstyrelsen (CS) 
 
Telefonmöte via Zoom 
 
Datum:  2021-12-06, kl. 19.00 – 21.30 
 2021-12-13, kl. 19.00 – 21.30 
 
Närvarande:  Gerd Möllers, tf ordförande 
  Ann Synek, kassör 

Anders Odhner, ledamot 
 Rolf Karlsson, ledamot 
  Magret Selander, kansliet, 2021-12-06 och 2021-12-13 
 
Inbjudna:   Revisor Agnetha Bergvall, närvarande 2021-12-06 
 Samtliga sammankallande i kommittéerna, varvid Margareta 

Eliasson, Mikael Lagnevik, Daniel Strandberg och Lena 
Sönnerqvist, närvarade 2021-12-06  
 Dessutom Mia Ekelund, valberedningen, 2021-12-06 § 265 

 
 
§ 263. Mötets öppnande:  
Tf ordförande Gerd Möllers hälsade de närvarande välkomna till dagens Zoommöte och 
öppnade därmed mötet.  
 
§ 264. Närvaro:  
Se ovan 
 
§ 265. Valberedningens arbete 
Mia Ekelund rapporterade från valberedningens arbete att det troligen kommer att finnas 
namnförslag till samtliga poster 
 
§ 266. Förslag till dagordning: 
Utskickat förslag till dagordning godkändes  
 
§ 267. Val av protokolljusterare: 
Valdes Anders Odhner att justera kvällens protokoll. 
 
§ 268. Föregående protokoll: 
Protokoll nr 16, slutjusterades. 
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§ 269. Rapport från kommittéerna:  
 
Endast uppfödarkommittén har kommit in med budgetförslag, varvid övriga påmindes om 
detta. Gerd Möllers redogjorde för de remissvar som kommit in beträffande RAS och uppgav 
att dessa kommer att noteras men inte föranleda några ändringar i sak. 
 
Avelskommittén – Avelskommittén har tagit ställning till två olika dispensansökningar om 
parningar (Iceman och Qaffer), varav den ena har tillstyrkts och den andra har avstyrkts. 
Kommittén har vidare generellt diskuterat frågan avseende utländska hundar med tyskt ED-
resultat ’fast normal’. I Tyskland klassificeras röntgenresultat avseende ED-status i fem 
grupper, varav två (Normal och Fast normal) är godkänt resultat för avel. Enligt kommittén 
bör motsvarande gälla avel i Sverige. Frågan om rasregister utreds fortfarande inom 
kommittén. Kommittén är vidare positiv till att arbeta för att tyska vesenstest ska kunna 
anordnas i Sverige med svenska domare, ink 158. Det förekommer fortsatta kontakter i 
frågan om svenska MH kan godkännas i Tyskland. 
 
Mentalkommittén – kommittén är f.n. vakant. 
 
PTU-kommittén – Mikael Lagnevik rapporterade från uppstartsmötet för utbildare inom 
klubben som hölls i Linköping i oktober. Det var ca 25 personer på plats och dessutom deltog 
flera via zoom. Inom kommittén tas nu fram ett grundmaterial för kurserna som innehåller 
beteendelära/dressyrlära, det finns också vissa planer på att ta fram en film. Nästa steg är att 
samla utbildarna inom varje utbildningsregion. Kommittén kommer att utarbeta ett 
styrdokument avseende utbildning inom klubben. Kommittén arbetar vidare med frågan om 
eventuella gemensamma regler för arrangörer av SSM. SSM-IGP 2022-2023 planeras att 
anordnas i Köping. Det är ännu inte helt klar vem som blir teknisk arrangör, men det finns 
långt gångna planer på att starta en lokalklubb i Köping. Kommittén kommer också att söka 
arrangör för 2024-2025 och tanken är att samma arrangör framgent ska kunna ordna SSM-
IGP två år i rad. Det finns kontaktperson utsedd för SSM-Bruks 2022 och kommittén kommer 
att ta kontakt med Sk Romelanda. Det finns också planer på ett Schäferläger under våren 
2022, en aktuell plats skulle kunna vara Backamo i Ljungskile. När det gäller förfrågan från 
SBK, ink 160, utreds detta. När det gäller tävlingen ’Universalsegrare’ kommer detta 
internationellt att arrangeras i Österrike nästa år på sådan tid att det inte går att kvala in via 
våra SSM. Kommittén föreslår därför att undantag från kvalreglerna görs detta år. 
 
Uppfödarkommittén – Margareta Eliasson rapporterade att nytt avtal för 2022 är klart och 
att nyhetsbrev kommer att gå ut till uppfödargruppen i december. Som planerat kommer 
avgiften att höjas till ordinarie 500 kr för 2022. Det finns flera planerade utbildningstillfällen 
under våren. 
 
Utställningskommittén – Lena Sönnerqvist rapporterade att ytterligare en ledamot, Anna-
Lena Håkansson, tillkommit i kommittén. Utställningskommittén kommer att gå igenom ’sina’ 
flikar tillsammans med övriga berörda kommittéer inom kort. I övrigt hänvisas till CUKs 
skrivelse till CS, se bilaga 1. 
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CS beslutar ge PTU-kommittén tillsammans med Utställningskommittén i uppdrag att utreda 
och besluta lämpliga kvalregler till WUSV Universal Sieger 2022. 
 
 
§ 270. Inkommande skrivelser: 
Ink 158 –  kurs avseende vesenstest. Skrivelsen översänd till avelskommittén, anmäldes. 
Ink 159 –  skrivelse från SBK ang icke-hänvisning, anmäldes. 
Ink 160 –  skrivelse från SBK ang ej korrekt hanterad tävling. CS beslutar överlämna 

skrivelsen till PTU-kommittén för åtgärd. 
Ink 161 –  skrivelse från Sk Romelanda. Uppdrogs åt Gerd Möllers att lämna förslag till svar. 
Ink 162 –  inbjudan till SBK organisationskonferens 4-6 februari 2022. CS beslutar att Gerd 

Möllers ska delta. 
Ink 163 –  skrivelse från SBK angående permanent avstängning, anmäldes. 
Ink 164 –  skrivelse från SBK angående upphörande av avstängning, anmäldes. 
Ink 165 –  skrivelse från SBK angående permanent avstängning, anmäldes. 
Ink 166 –  beslut från SKK (avslag för schäfer att delta Sv Kroppsvallarklubbens prov), 

anmäldes. 
Ink 167 –  förfrågan från SKK angående SRD. Skrivelsen är besvarad med utg 34, 

anmäldes. 
Ink 168 –  begäran om protokoll för underskrift, anmäldes och uppdrogs åt kansliet att ordna 

med. 
Ink 168 –  återkoppling från Sd Sörmland angående regionindelning. Skrivelsen anmäldes 

och överlämnas till stadgegruppen. 
Ink 170 –  skrivelse från Maria Enryd angående utträde ur mentalkommittén, anmäldes. 
Ink 171 –  skrivelse från SBK ang icke-hänvisning, anmäldes. 
Ink 172 –  skrivelse från Svenska Draghundsportförbundet, anmäldes och överlämnas till 

klubbens kontaktperson. 
Ink 173 –  återkoppling från Sd Stockholm angående regionindelning. Skrivelsen anmäldes 

och överlämnas till stadgegruppen. 
Ink 174 –  remissvar RAS från Sd Värmland, anmäldes. 
 
§ 271. RAS: 
Inkomna remissvar gås igenom. 
 
CS beslutar lämna in RAS-dokumentet efter vissa redaktionella justeringar med anledning 
av remissrundan. 
 
§ 272. Årsmötet 2022: 
Det noteras att information om generell dispens för digitala årsmöten nu finns på hemsidan. 
Gerd Möllers rapporterar att extern årsmötesordförande är vidtalad till den 19 mars 2022. 
Kansliet får i uppdrag att undersöka och preliminärboka plats för årsmötet. CS kommer att 
bjuda in till paneldiskussion vid årsmötet.  
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§ 273. Försäkring: 
Ann Synek föreslår att klubben tecknar en företags-/ansvarsförsäkring via SKK, Kollektiv 
Klubbförsäkring nr 9007973. 
 
CS beslutar teckna försäkring. 
 
§ 274. Sd Gävleborgs begäran, ink 152 
Magret Selander rapporterar att hon inte fått fram allt underlag än. 
 
Frågan bordläggs. 
 
Mötet ajourneras till den 13 december 2021 kl 19.00 
 
____________________ 
 
2021-12-13 
 
§ 275. Årsmötet 2022, fortsättning: 
Magret Selander rapporterar att Scandic Elmia, Jönköping, nu är preliminärbokat för 
årsmötet den 19 mars 2022. Gerd Möllers får i uppdrag att inhämta valberedningens 
preliminära förslag.  
 
CS beslutar att årsmöteskallelsen ska gå ut till distrikten tillsammans med valberedningens 
preliminära förslag den 15 december 2021 och att information om årsmötet till medlemmarna 
ska tas in i nyhetsbrev/julhälsning veckan innan jul. 
 
§ 276. Inkommande skrivelser, tillkommande: 
Ink 175 –  skrivelse från SBK/UG Bruks. Har överlämnats till PTU-kommittén för kännedom 

och ev åtgärd. 
Ink 176 –  skrivelse från WUSV ang DNA. Har överlämnats till avelskommittén för 

kännedom och ev åtgärd. 
Ink 177 – skrivelse med hemställan om förtjänsttecken. CS beslutar bevilja ansökan. 
 
§ 277. Utgående skrivelser: 
Utg 32 –  Skrivelse angående Sk Göteborg 
Utg 33 –  Skrivelse angående Sk Göteborg  
Utg 34 –  Svar till SKK ang SRD 
 
§ 278. Rapporter: 

a) Ordförande. Klubben är – efter överlåtelse – nu innehavarare av domännamnet för 
Sk Alvesta. Rapport från senaste RASK-mötet. 

b) Vice ordförande. -- 
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c) Kassör. Ann Synek meddelar att resultat och ekonomi är god liksom vid tidigare CS-

möte. Tidigare beslut om att överföra ett större belopp till räntebärande konto är nu 
genomfört. Vissa räkningar rörande Sk Hässle har betalats eller kommer att betalas. 

d) Ledamot. Anders Odhner rapporterar att han tillsammans med Rolf Karlsson och 
Gerd Möllers deltagit i möte med Sd Skåne Blekinge angående situationen i tidigare 
Sk Hässle och att CS tillsammans med distriktet ska försöka få till stånd ett fysiskt 
möte med de nuvarande intressenterna i Sk Hässle. 

e) Ledamot/Sd-ansvarig. Rolf Karlsson rapporterar att skrivelserna till företrädare för 
Sk Göteborg inte lett till något och att Sd Västra nu får besluta om lokalklubbens 
framtid. Såvitt känt har Sk Göteborg inga tillgångar eller del i några avtal. När det 
gäller Sk Eskilstuna har kommit svar att medlemmarna avser att lägga ned 
lokalklubben vid nästkommande årsmöte. Det finns inga tillgångar eller avtal att 
beakta. 

f) Kansli. Magret Selander rapporterar att årets protokoll nu är utskickade för 
underskrift. 
  

§ 279. Budget 2022:  
Det antecknas att det endast är uppfödarkommittén som sänt in förslag till budget för 2022. 
Kansliet påminner övriga kommittéer. 
 
§ 280. Representation i RASK: 
Inom RASK kommer att bildas olika arbetsgrupper inom främst avelsrelaterade områden där 
rasklubben behöver ha en representant. CS kommer att kontakta avelskommittén för fråga 
om vem som kan representera klubben i dessa arbetsgrupper.  
 
§ 281. Jubileum 2024 
Frågan bordläggs. 
 
§ 282. Övriga frågor 

a) Dispensfrågor från avelskommittén. Det antecknas att avelskommitténs yttrande i 
dispensfrågorna betr hunden Iceman och hunden Qaffer meddelats SKKs 
avelskommitté. CS har inte någon från avelskommittén avvikande uppfattning i fråga 
om tyska hundars ED-status, men frågan bör utredas i samband med uppdatering av 
kommande RAS. 

b) Ny ledamot i utställningskommittén. CS beslutar fastställa att Anna-Lena Håkansson 
ingår i utställningskommittén. 

c) Webbmaster avtal 2022. Offert från nuvarande webbmaster har inkommit. Gerd 
Möllers får i uppdrag att tillsammans med webbmaster ta fram ett avtalsförslag. Mot 
bakgrund av att nästa års budget inte är beslutad bör detta avtal innehålla någon 
form av uppsägningsklausul. 

d) MG Event, se bilaga 1. CS beslutar preliminärt att köpa in MG Events programvara 
under förutsättning att nästa års budget godkänns på nästkommande årsmöte. 

e) Utställningskommitténs beslutsdelegation, se bilaga 1. CS beslutar lämna 
beslutsdelegation till utställningskommittén att besluta i frågor om att bevilja 
utställningsansökningar samt att inom ramen för varje års budget, med 
redovisningsansvar, använda medel för årets verksamhet. 
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f) Ändrade tider för att ansöka om utställningar, se bilaga 1. CS beslutar i enlighet med 

utställningskommitténs förslag att gälla fr.o.m. 2022 och uppdrar åt kommittén att 
underrätta distrikt och lokalklubbar. Informationen kommer också att läggas ut på 
hemsidan. 

g) Medlemskap för valpägare (<12 mån) på utställning, se bilaga 1. CS avstyrker 
förslaget. Bakgrunden till detta är att uppfödare som är anslutna till uppfödargruppen 
nu har möjlighet att erbjuda sina valpköpare ett års fritt medlemskap i 
Schäferhundklubben. Dessutom är det osäkert om deltagare som inte är medlem i 
klubben omfattas av gällande försäkringar för vår verksamhet. 

h) Inskränkningar för svenska domare att bedöma valpar inför SSM, se bilaga 1. 
Troligen följer detta av ett årsmötesbeslut. CS bordlägger frågan för utredning. 

 
§ 283. Beslut på dagens möte: 
 
§ 269. Rapport från kommittéerna:  
CS beslutar ge PTU-kommittén tillsammans med Utställningskommittén i uppdrag att utreda 
och besluta lämpliga kvalregler till WUSV Universal Sieger 2022. 
 
§ 270. Inkommande skrivelser: 
Ink 160 –  skrivelse från SBK ang ej korrekt hanterad tävling. CS beslutar överlämna 

skrivelsen till PTU-kommittén för åtgärd. 
Ink 162 –  inbjudan till SBK organisationskonferens 4-6 februari 2022. CS beslutar att Gerd 

Möllers ska delta. 
 
§ 271. RAS: 
CS beslutar lämna in RAS-dokumentet efter vissa redaktionella justeringar med anledning 
av remissrundan. 
 
§ 273. Försäkring 
CS beslutar teckna försäkring via SKK (Kollektiv Klubbförsäkring nr 9007973). 
 
§ 274. Sd Gävleborgs begäran, ink 152 
Frågan bordläggs tills kansliet fått fram tidigare beslutsunderlag. 
 
§ 275. Årsmötet 2022, fortsättning: 
CS beslutar att årsmöteskallelsen till den 19 mars 2022 på Scandic Elmia, Jönköping, ska 
gå ut till distrikten tillsammans med valberedningens preliminära förslag den 15 december 
2021 och att information om årsmötet till medlemmarna ska tas in i nyhetsbrev/julhälsning 
veckan innan jul. 
 
§ 276 Inkommande skrivelser, tillkommande: 
Ink 177 – skrivelse med hemställan om förtjänsttecken. CS beslutar bevilja ansökan. 
 
§ 281. Jubileum 2024 
Frågan bordläggs. 
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§ 282. Övriga frågor 

b) Ny ledamot i utställningskommittén. CS beslutar fastställa att Anna-Lena Håkansson 
ingår i utställningskommittén. 

d) MG Event, se bilaga 1. CS beslutar preliminärt att köpa in MG Events programvara 
under förutsättning att nästa års budget godkänns på nästkommande årsmöte. 

e) Utställningskommitténs beslutsdelegation, se bilaga 1. CS beslutar lämna 
beslutsdelegation till utställningskommittén att besluta i frågor om att bevilja 
utställningsansökningar samt att inom ramen för varje års budget, med 
redovisningsansvar, använda medel för årets verksamhet. 

f) Ändrade tider för att ansöka om utställningar, se bilaga 1. CS beslutar i enlighet med 
utställningskommitténs förslag att gälla fr.o.m. 2022 och uppdrar åt kommittén att 
underrätta distrikt och lokalklubbar. Informationen kommer också att läggas ut på 
hemsidan. 

g) Medlemskap för valpägare (<12 mån) på utställning, se bilaga 1. CS avstyrker 
förslaget. Bakgrunden till detta är att uppfödare som är anslutna till uppfödargruppen 
nu har möjlighet att erbjuda sina valpköpare ett års fritt medlemskap i 
Schäferhundklubben. Dessutom är det osäkert om deltagare som inte är medlem i 
klubben omfattas av gällande försäkringar för vår verksamhet. 

h) Inskränkningar för svenska domare att bedöma valpar inför SSM, se bilaga 1. 
Troligen följer detta av ett årsmötesbeslut. CS bordlägger frågan för utredning. 

 
§ 284. Nästa möte:  
Nästa sammanträde bestäms till 12 januari 2022 kl 19.00. Gerd Möllers kommer att kalla 
samtliga till möte via Zoom. Sammankallande i kommittéerna är med första halvtimmen. 
 
§ 285. Avslutning:  
Gerd Möllers tackar samtliga för detta möte och avslutar därmed mötet. 
 
 
Gerd Möllers    Anders Odhner 
Tf ordförande, tillika protokollförare   Justerare 
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Bilaga 1 

 
Skrivelse till Svenska Schäferhundklubbens styrelse 2021-11-25 

Utställningskommittén önskar att CS utser samtliga i kommittén till beslutsdelegater inom 
kommittén samt att det ändras på hemsidan om vilka som ingår i kommittén. (namn på dessa 
har skickats in tidigare) 

Som tidigare meddelats från CUK så är vi positiva till inköp av MG Event, med motiveringen 
att vi själva inte kan möjliggöra ett program till den rimliga kostnaden som angetts. 

Önskemål om att CUK:s delegation själva får bevilja de utställningsansökningar som 
inkommer och därefter meddela till CS vilka som godtagits. Vi ser oss kompetenta när det 
gäller detta och kommer göra vårt yttersta för att alla som söker ska kunna få arrangera en 
utställning för att visa att vi är en aktiv klubb. Detta med anledning av nästa punkt. 

CUK önskar utöka möjligheten för våra distrikt och lokalklubbar att ansöka om utställningar 
till 2 gånger/år enligt följande förslag: 

Ansökan senast 1/6 (utställningar från 1/1 – 30/6 året därpå) info om domare senast 1/10 
(ansökningsår) 
Ansökan senast 1/12(utställningar från 1/7 – 31/12 innevarande år) info om domare senast 
1/4 
(utställningsåret) 

Om detta tillstyrks skall information skickas till samtliga distrikt och klubbar snarast. 

Cuk begär att CS omvärderar sitt beslut från 2019 om att valpar upp till 12 månader skall ha 
medlemskap i Svenska Schäferhundklubben. Detta beslut har resulterat i färre deltagande 
valpar på våra utställningar. Vi tror att flera av våra uppfödare kan uppmuntra sina 
valpköpare att ställa ut sina valpar och med förhoppningen att nöjda valpköpare blir 
medlemmar i vår klubb i positiv anda. 

CUK önskar även att CS ändrar sitt beslut avseende svenska domare som dömer valpar på 
SSM skall få döma på våra utställningar fram till den 1/6 innevarande år. Tidigare beslut 
grundades på att ”domaren tyckte inte om min valp när den ställdes i t.ex  6-9 mån samt att 
domaren inte skall ”kunna se” hunden innan SSM” 
Vår motivering är: Först och främst så har vi inte så många specialdomare vilket resulterar i 
att vi kanske ”tröttar ut” de andra domarna under våren, fördelningen på domare kommer att 
bli bättre totalt sett över hela året. Dessutom pratar vi om valpar där det händer mycket 
under första året i deras utveckling och att våra svenska domare ändå, i vårt lilla land, 
kommer att närvara på många av våra utställningar och därmed ändå ”kan se” hunden. 

 

CUK 
gm/Lena Sönnerqvist 


